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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Kvetoslavov 

konaného dňa 13.02.2024 o 18:00 hod. v zasadacej miestnosti Obce Kvetoslavov 

___________________________________________________________________________ 

 

Prítomná:  Ing. Soňa Franková, starostka obce 

 

Prítomní poslanci:  
Ľuboš Krajčír 

Ing. Michal Novák 

MUDr. Oľga Novotná 

JUDr. Peter Reisz 

Mgr. Branislav Horváth 

 

Neprítomní poslanci:  
Mgr. Katarína Bitarovská 

Ing. Peter Varsányi 

 

 

NÁVRH PROGRAMU ZASADNUTIA: 

 

1. Otvorenie zasadnutia. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie. 

Schválenie programu 

2. Kontrola plnenia uznesení 

3. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce Kvetoslavov na roky 2024-2025-2026 

4. Návrh rozpočtu obce Kvetoslavov roky 2024-2025-2026 

5. Návrh zmluvy o zriadení vecných bremien  

6. Zásady odovzdania infraštruktúry do majetku obce  

7. Žiadosť o odovzdanie verejného osvetlenia Nová Tulipa – Kvetoslavov spoločnosť Atops Development 

3, s.r.o. 

8. Návrh na zmenu členov v Komisií pre životné prostredie, kultúru, šport a rozvoj 

9. Stanovisko k vypracovaniu  projektovej dokumentácie k prístavbe a novostavbe MŠ 

10. Rôzne a diskusia 

11. Ukončenie zasadnutia. 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej 

komisie. Schválenie programu. 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce, Ing. Soňa Franková o 18:00 hod. 

Privítala všetkých prítomných a informovala, že prítomní sú 5 poslanci, a preto je obecné zastupiteľstvo 

uznášania schopné. Navrhla, aby Obecné zastupiteľstvo rokovalo tak,  že prítomní poslanci prijmú 

uznesenie ku každému bodu programu samostatne, po prerokovaní toho ktorého bodu v diskusii, ktorá sa 

bude viazať iba k prerokovávanému bodu programu, pokiaľ sa poslanci nedohodnú inak. Otázky, ktoré nie 

sú predmetom programu, no ktoré budú prítomní považovať za vhodné k prejednaniu Obecným 

zastupiteľstvom, budú prerokované v bode 11/ Rôzne a diskusia. 

 

Starostka obce za zapisovateľku určila Ing. arch. Ľubu Pavnicovú, do návrhovej komisie navrhla: 

JUDr. Petra Reisza a za overovateľov zápisnice navrhla Ľuboša Krajčíra a Ing. Michala Nováka. 

Následne dala poslancom Obecného zastupiteľstva hlasovať o schválení programu, návrhovej 

komisie a overovateľov zápisnice. 

 

Diskusia:  
JUDr. Peter Reisz navrhol  do programu zaradiť nový bod č. 10 - Prerokovanie platu starostu.   
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Uznesenie č. 1/2024 

 

a) Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje upravený návrh programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva s novým bodom č. 10 - Prerokovanie platu starostu 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

   

                                                         Upravený program zasadnutia bol schválený. 

 

b) Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove za zapisovateľku schvaľuje Ing. arch. Ľubu Pavnicovú a za 

overovateľov zápisnice schvaľuje Ľuboša Krajčíra a Ing. Michala Nováka. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

      

     Zapisovateľka a overovatelia zápisnice boli schválení. 
 

c) Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove za návrhovú komisiu schvaľuje JUDr. Petra Reisza. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

   

Návrhová komisia bola schválená. 

 

 

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení 

 

Starostka obce predniesla informáciu ohľadne plnenia uznesení obecného zastupiteľstva. Uviedla, že: 

 

5/2019 - prevod pozemkov od SPF – trvá,  

44/2019 - získanie pozemkov z SPF pre obec – trvá, 

23/2023 – susedský spor ohľadne včiel – trvá, 
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41/2023 – uzatvorenie Zmluvy o dielo so spoločnosťou esencia s. r. o. vypracovanie a dodanie projektovej 

dokumentácie pre územné rozhodnutie a stavebné povolenie projektu „Rekonštrukcia a dostavba základnej 

školy v Kvetoslavove“ – trvá, 

58/2023 - Košičan Košičanová odkúpenie pozemku – trvá, 

61/2023 - Zapojenie sa s projektom ZŠ Kvetoslavov do verejnej výzvy na zvýšenie kapacít základných škôl 

Plánu obnovy a odolnosti SR, resp. do akejkoľvek verejnej výzvy vyhlásenej akýmkoľvek subjektom za 

účelom získania finančných prostriedkov pre ZŠ - trvá, 

62/2023 - zapojenie sa obce s projektom opravy/rekonštrukcie Lipovej ulice do akejkoľvek verejnej výzvy 

vyhlásenej akýmkoľvek subjektom za účelom získania finančných prostriedkov pre opravu/rekonštrukciu 

Lipovej ulice v Kvetoslavove – trvá, 

70/2023 - Návrh na vypracovanie a podanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok projekt Modernizácia 

obecného úradu – trvá, 

76/2023 - uzatvorenie nájomnej zmluvy na parc. Reg. C p. č. 146/2 – trvá, 

80/2023 - uzatvorenie nájomnej zmluvy so Železnice Slovenskej republiky (Zberné miesto) – trvá, 

 

Diskusia: Mgr. Branislav Horváth navrhol, aby bolo k uzneseniu 58/2023 Košičan, Košičanová na 

budúcom zasadnutí prijaté rozhodnutie 

 

 

Uznesenie č. 2/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove berie na vedomie stav plnenia uznesení z predchádzajúcich 

zasadnutí.  

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 3: Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu obce Kvetoslavov na roky 2024-

2025-2026 

 

Starostka obce navrhla aby sa prediskutovali bod 3 a bod 4 spoločne.  

Starostka informovala, že návrh na rozpočet obce na roky 2024-2025-2026  bol zverejnený na 

úradnej tabuli od 23.01.2024 a dňom vyvesenia návrhu začala  plynúť 10 dňová lehota, počas 

ktorej mohli právnické a fyzické osoby uplatniť pripomienku k návrhu. 

Pripomienkou možno v určenej lehote navrhnúť nový text alebo odporučiť úpravu textu, a to 

doplnenie, zmenu, vypustenie alebo spresnenie pôvodného textu. Z pripomienky musí byť zrejmé, 

kto ju predkladá a ako svoju pripomienku zdôvodňuje, inak k nej navrhovateľ nariadenia nemusí 

prihliadať. K návrhu rozpočtu nebola prijatá žiadna pripomienka.  

Rozpočet bol vypracovaný v súlade so zákon 583/2004 o rozpočtových pravidlách územné 

samosprávy  v znení neskorších predpisov a vychádzal z predchádzajúceho roka 2023 a sú v ňom 

premietnuté všetky predpokladané príjmy ako aj všetky predpokladané výdavky.  
Hlavná kontrolórka obce predniesla stanovisko k návrhu rozpočtu obce Kvetoslavov na roky 2024-2025-

2026. Informovala, že boli dodržané podmienky aj termín zverejnenia návrhu rozpočtu. Predložený návrh 

rozpočtu na rok 2024 bez programovej štruktúry odporučila schváliť a návrh na roky 2025 a 2026 zobrať 

na vedomie. 
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Diskusia:  

Hlavná kontrolórka obce odpovedala na množstvo otázok, najmä ohľadom financovania ZŠ a MŠ 

a možnosti presunu prostriedkov. Hlavná kontrolórka obce odporučila  pripraviť internú smernicu, ktorá 

bude upravovať spôsoby a termíny predkladania čerpania rozpočtu rozpočtovou organizáciou, účtovných 

výkazov a iných prehľadov a informácií. Ing. Michal Novák požiadal, aby bola táto informácia v rámci 

smernice zdieľaná aj poslancom.  

 

Do predloženého návrhu rozpočtu na rok 2024 bola zapracovaná zmena, a to zníženie kapitálových 

výdavkov v časti komunikácie o 8 000 Eur, zvýšenie kapitálových výdavkov v časti predprimárne 

vzdelávanie o 8 000 Eur. Bola zapracovaná zmena aj na strane bežných príjmov a to zvýšenie bežných 

transferov o 97 272 Eur a zároveň zvýšenie bežných výdavkov v časti primárne vzdelávanie o 97 272 Eur. 

 

 

Uznesenie č. 3/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k 

návrhu rozpočtu obce Kvetoslavov na roky 2024-2025-2026 

 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 4: Návrh rozpočtu obce Kvetoslavov roky 2024-2025-2026 

 

Starostka informovala o návrhu rozpočtu obce Kvetoslavov roky 2024-2025-2026. 

 

Diskusia: uvedené v bode 3 

 

Uznesenie č. 4/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove:  

 

a) schvaľuje vyrovnaný rozpočet obce Kvetoslavov na rok 2024 bez programovej štruktúry  

s celkovými príjmami 2 927 996 Eur a celkovými výdavkami 2 927 966 Eur, v tom: 

funkčná klasifikácia 09.1.2.1 a 09.2.1.1 

- 610, 620 Mzdy a odvody                             613 306 Eur 

- 630, 640 Tovary a služby, transfery spolu    167 561 Eur 

        z toho:  

- 632 001 Energie                    40 000 Eur 

- 633 001 Interiérové vybavenie/nová trieda          6 000 Eur 

- 636 001 Nájom budovy       56 778 Eur 

- 630, 640 Tovary a služby, transfery     64 783 Eur 
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funkčná klasifikácia 09.5.0 

- 610, 620 Mzdy a odvody - školský klub detí  130 500 Eur 

- 630 Tovary a služby, transfery - školský klub detí    12 000 Eur 

b) berie na vedomie viacročný rozpočet obce Kvetoslavov bez programovej štruktúry na roky 2025 - 

2026. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 5: Návrh zmluvy o zriadení vecných bremien 

 

Starostka informovala, že Obci Kvetoslavov bol dňa 11.1.2024 predložený  návrh zmluvy o 

zriadení vecných bremien od žiadateľa WHW s. r. o., so sídlom: Račianska 66, 831 02 Bratislava, IČO: 46 

547 754, ktorá by mala byť uzatvorená medzi žiadateľom, Obcou Kvetoslavov ako povinným 

a spoločnosťou Západoslovenská distribučná, a. s., so sídlom: Čulenova 6, Bratislava 816 47, IČO: 36 

361 518 ako oprávneným. Predmetom zmluvy má byť zriadenie vecného bremena na pozemkoch vo 

vlastníctve obce, a to na  

 CKN parc. č. 119/13 o výmere 2660, druh pozemku: ostatná plocha, nachádzajúci sa v k. ú. 

Kvetoslavov, zapísaný na LV č. 347 a 

 EKN parc. č. 119 o výmere 20258, druh pozemku: ostatná plocha, nachádzajúci sa v k. ú. 

Kvetoslavov, zapísaný na LV č. 758  

(ďalej len „zaťažená nehnuteľnosť“) 

Pričom vecné bremeno má byť zriadené in personam v prospech oprávneného a má spočívať v povinnosti 

obce strpieť  

 zriadenie a uloženie podzemného káblového NN (1 kV) vedenia vrátane zariadení súvisiacich 

a potrebných na ich prevádzku (ďalej len „elektromagnetického zariadenia“) a 

 užívanie, prevádzkovanie, údržbu, opravy, úpravy, rekonštrukcie, modernizácie a akékoľvek iné 

stavebné úpravy elektromagnetických zariadení a ich odstránenie, 

a to na časti zaťaženej nehnuteľnosti v rozsahu vyznačenom v geometrickom pláne č. 28/2023, úradne 

overenom dňa 28.11.2023 pod č. G1-2693/2023. 

 

Žiadateľ navrhuje zriadiť vecné bremeno bezodplatne, čo však odporuje zákonu o majetku obcí. 

Z uvedeného dôvodu dala obec Kvetoslavov vypracovať znalecký posudok č. 12/2024 zo dňa 9.2.2024 

znalca STATUS Plus, s. r. o., ktorý ohodnotil zriadenie vecného bremena na sumu 690 Eur.  

 

Diskusia: 

JUDr. Peter Reisz navrhol zobrať tento bod na vedomie a vyžiadať od žiadateľa bližšiu špecifikáciu 

zariadení. 

Starostka obce navrhla na základe odporúčania znalca sumu za zriadenie vecného bremena navýšiť na 

dvojnásobok. 

Hlavná kontrolórka obce upozornila, že máme zmenu zákona o majetku obcí a obec sa má preto správať 

trhovo. 

 

 



6 

 

Uznesenie č. 5/2024 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove berie na vedomie žiadosť o uzatvorenie zmluvy o zriadení 

vecných bremien medzi WHW s. r. o., so sídlom: Račianska 66, 831 02 Bratislava, IČO: 46 547 754 

ako žiadateľom, Obcou Kvetoslavov ako povinným a spoločnosťou Západoslovenská distribučná, a. 

s., so sídlom: Čulenova 6, Bratislava 816 47, IČO: 36 361 518 ako oprávneným s tým, že v prípade 

doručeného návrhu zmluvy musí byť odplata za zriadenie vecných bremien stanovená vo výške min. 

dvojnásobku hodnoty vyplývajúcej zo znaleckého posudku a zriadenie vecných bremien bude len 

v nevyhnutnom rozsahu a na základe bližšej špecifikácie.  

 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 6: Zásady odovzdania infraštruktúry do majetku obce  

 

Starostka oznámila, že za účelom zjednotenia predpokladov, za ktorých obec prevezme infraštruktúru do 

svojho vlastníctva je potrebné stanoviť zásady prevzatia tejto infraštruktúry obcou, ktoré budú platiť pre 

všetky fyzické a právnické osoby, ktoré chcú infraštruktúru obci odovzdať. 

 

 

Diskusia: 

Poslanci aj občania predniesli k tomuto bodu niekoľko pripomienok a návrhov.   

 

Uznesenie č. 6/2024 
 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje Zásady prevodu cestnej a technickej infraštruktúry 

do majetku a správy obce Kvetoslavov. Znenie Zásad prevodu cestnej a technickej infraštruktúry do 

majetku a správy obce Kvetoslavov tvorí prílohu č. 1 k tomuto uzneseniu. 

 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

Uznesenie bolo prijaté. 
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Diskusia: 

Pán David Kozák navrhol prehodnotiť požadovanú výšku počtu skolaudovaných budov a počtu občanov 

prihlásených na trvalý pobyt v obci na základe štatistického prieskumu vo všetkých častiach obce. 

Starostka obce odpovedala, že tento prieskum má obecný úrad rozpracovaný. 

 

K bodu 7: Žiadosť o odovzdanie verejného osvetlenia Nová Tulipa – Kvetoslavov spoločnosť Atops 

Development 3, s.r.o. 

 

Starostka informovala o žiadosti spoločnosti ATOPS Development 3 s.r.o. zo dňa 5.5.2023 o prebratie 

verejného osvetlenia v projekte „Nová Tulipa – Kvetoslavov“ pre objekt SO 08 Verejné osvetlenia. Verejné 

osvetlenie sa nachádza na pozemkoch evidovaných na parc. č. 321/20,27, 321/173-198,321/234-297,36/1, 

426/1,2,4,6, 426/22, 26,37,38, 91,93, 426/95-99, 426/100-212, 427/1,2, 428/1,5,6,7,10, 429/2, 429/19-42, 

429/47-176, 430/2, 437/6,7, k. ú. Kvetoslavov. Na stavbu bolo vydané kolaudačné rozhodnutie č. j. 

S 2020/610-003 vydané dňa 27.1.2021. 

Starostka požiadala p. Romana Borzu, zamestnanca OÚ Kvetoslavov o bližšie informácie. P. Borza 

informoval o technickom stave osvetlenia a rozporoch medzi jeho realizáciou a projektovou 

dokumentáciou.  

Starostka ďalej informovala, že žiadateľ ATOPS Development 3 s. r. o. nespĺňa predpoklady, za ktorých 

obec prevezme infraštruktúru do svojho vlastníctva v zmysle Zásad prevodu cestnej a technickej 

infraštruktúry do majetku a správy obce Kvetoslavov: 

 

 Žiadateľ nepreukázal, že v obsluhovanej lokalite je skolaudovaných minimálne 70 % stavieb podľa 

Územného rozhodnutia pre danú lokalitu. 

 Žiadateľ nepreukázal, že minimálne v 70 % bytových jednotiek v Novej Tulipe je prihlásený na 

trvalý pobyt aspoň jeden rezident, prípadne že adekvátnym spôsobom každoročne niekto za každú 

bytovú jednotku prispieva na chod obce vo výške podielovej dane minimálne po dobu troch rokov. 

 

 

Uznesenie č. 7/2024 
 

 

Obecné zastupiteľstvo berie žiadosť spoločnosti ATOPS Development 3 s. r. o. zo dňa 5.5.2023 

o prebratie verejného osvetlenia v projekte „Nová Tulipa – Kvetoslavov“ pre objekt SO 08 Verejné 

osvetlenia na vedomie a žiadosť neschvaľuje.  

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 8: Návrh na zmenu členov v Komisií pre životné prostredie, kultúru, šport a rozvoj 

 

Do Komisie pre životné prostredie, kultúru, šport a rozvoj zmenu členov bolo prijaté vzdanie sa členstva p. 

Matúša Diniča a prijatá žiadosť p. Veroniky Diničovej o členstvo v tejto komisii. 

 

Diskusia:  
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Uznesenie č. 8/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje za člena do Komisie pre životné prostredie, kultúru, 

šport a rozvoj: p. Veroniku Diničovú 

 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 9: Stanovisko k vypracovaniu  projektovej dokumentácie k prístavbe a novostavbe MŠ 

 

Starostka informovala o zámere novostavby a prístavby MŠ v Kvetoslavove na parc. č. 324/2 a 324/106 

v k. ú. Kvetoslavov. Ohľadne novostavby a prístavby MŠ obec zadala vypracovanie architektonickej štúdie, 

ktorá bola vypracovaná Ing. arch. Alexandrou Knezovičovou a Ing. arch. Matejom Malinom v Šamoríne 

12/2023. V tejto súvislosti je potrebné sa rozhodnúť, či obecné zastupiteľstvo súhlasí, aby sa podnikli ďalšie 

kroky k realizácii prístavby a novostavby MŠ, a teda či poslanci súhlasia, aby bola vypracovaná projektová 

dokumentácia na prístavbu a novostavbu MŠ v Kvetoslavove.  

 

Diskusia: 

 

Uznesenie č. 9/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje, aby bola vypracovaná projektová dokumentácia 

na prístavbu a novostavbu MŠ v Kvetoslavove na pozemkoch CKN par. č. 324/2 a 324/106 v k. ú. 

Kvetoslavov za cenu maximálne 20 000,-€. 

 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 10: Prerokovanie platu starostu 

JUDr. Peter Reisz informoval, že starostka obce pri nástupe do funkcie žiadala minimálny plat a aby bol 

prehodnotený až po čase podľa výsledkov. Konštatoval, že pani starostka má za sebou rok vo funkcii. 

Odpočet práce zo rok 2023 bol zverejnený. Už počas svojej kampane starostka deklarovala snahu 

maximálne sa zapájať do výziev a využívať dotácie a nenávratné prostriedky a táto jej snaha je aj vidieť.  
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Podľa §4 zákona 253/1994 možno plat starostu zvýšiť až o 60%. Navrhuje preto vzhľadom na všetky 

okolnosti zvýšenie platu starostky o 30%. Prečítal aj stanovisko kontrolórky, že toto zvýšenie platu je 

zahrnuté v návrhu rozpočtu z dôvodu očakávaného zvýšenia priemernej mzdy v národnom hospodárstve a 

nepredstavuje významné navýšenie rozpočtu.   

 

Diskusia: 

Mgr. Branislav Horváth uviedol pre porovnanie, že predchádzajúci starosta mal 40% osobné ohodnotenie. 

Ľuboš Krajčír povedal, že navrhované 30% navýšenie je absolútne férové a adekvátne. 

MUDr. Oľga Novotná súhlasí, že plat by mal byť motivačný, páči sa jej nastolený trend a navrhuje 

navýšenie 20% vzhľadom na krátke – ročné obdobie starostky vo funkcii. 

Ing. Michal Novák nesúhlasí a navrhuje prehodnotenie platu až v polovici volebného obdobia starostky.  

Skonštatoval, že platy starostov a primátorov podliehajú každoročnej valorizácii v zmysle zákona a pre 

porovnanie doplnil, že platy v štátnej správe sú na rok 2024 zmrazené. Dodal, že aj keď pozitívne vníma 

začaté práce a nasadenie p. starostky, zvýšenie platu v desiatkach percent po tak krátkom období vo funkcii 

nie je vhodné aj s vzhľadom na zvýšenie miestnych daní na decembrovom zastupiteľstve. Taktiež doplnil, 

že takýto bod programu mal byť prerokovaný za prítomnosti všetkých poslancov.  

Pán JUDr. Peter Reisz argumentoval, že daný bod programu pripravoval s vedomosťou, že v daný deň bude 

prítomných všetkých 7 poslancov – p. starostka potvrdila, že neevidovala ospravedlnenia z neprítomnosti 

a predpokladala plnú účasť poslancov.    

K návrhu sa vyjadrili aj zamestnanci OcÚ p. Roman Borza a p. Ing. arch. Ľuba Pavnicová – poukázali na 

vysoké pracovné nasadenie p. starostky a podporili návrh. 

Pán JUDr. Peter Reisz na základe pripomienky p. MUDr. Oľgy Novotnej navrhol kompromisné navýšenie 

na úrovni 25%.  

 

Uznesenie č. 10/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kvetoslavove schvaľuje zvýšenie platu starostky o 25% s dňom účinnosti 

13.2.2024. 

 

Poslanec Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Katarína Bitarovská neprítomná   

Mgr. Branislav Horváth     

Ľuboš Krajčír     

Ing. Michal Novák     

MUDr. Oľga Novotná     

JUDr. Peter Reisz     

Ing. Peter Varsányi neprítomný   

 

 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu 10: Rôzne a diskusia 

 

Prítomní diskutovali najmä o dôvodoch motivovať občanov prihlásiť sa v obci na trvalý pobyt a nových 

projektoch obce.    

- Občan Martin Nahálka konštatoval, že striktne prikazovať občanom, že si musia meniť pobyt nemá 

efekt. Treba s nimi diskutovať individuálne. Zároveň navrhol rozposielať „letáčiky“ spolu 

s daňovými výmermi. Taktiež upozornil na stavebné zámery okolitých obcí, ktorých následok bude 

dramatické zvýšenie frekvencie dopravy v našej obci z dôvodu napojenia sa na rýchlostnú cestu 

R7. Doplnil, že ak susedné obce majú benefit zo stavených zámerov na úkor našej obce, stojí za 

úvahu otvoriť diskusiu o investičných zámeroch aj v našej obci. 

- Občan David Kozák navrhol urobiť dotazník a tento dať vyplniť každému, kto príde na obecný 

úrad čokoľvek vybaviť (napr. zaplatiť daň, smeti). V dotazníku by opýtaní odpovedali na otázky 

ohľadom dôvodov, prečo si nechcú dať v obci trvalý pobyt. 
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- Občan Martin Nahálka a občan Peter Bašek navrhli, aby bola pre záujemcov na obecnom úrade 

poskytovaná pomoc pri vybavovaní trvalého pobytu v obci, tzn. Vyplnenie potrebných tlačív, on-

line komunikácia s jednotlivými úradmi 

- Občianka Ingrid Kaššová sa opýtala na stav ohľadom prevádzky detského ihriska v Obytnom 

súbore Tulipa. Starostka obce odpovedala, že ihrisko je vo vlastníctve ATOPS Development s. r. 

o., obec preto nemá dosah na jeho prevádzku.  

 

 

K bodu 11: Ukončenie zasadnutia. 

 

 

Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť a o 21:36 hod. ukončila zasadnutie 

obecného zastupiteľstva v Kvetoslavove. 

 

 

V Kvetoslavove dňa 13.2.2024 

 

 

Zapisovateľ:   Ing. arch. Ľuba Pavnicová ................................................ 

 

Overovatelia zápisnice:  Ľuboš Krajčír   ................................................ 

 

    Ing. Michal Novák  ................................................ 

 

 

        

 

 

................................................ 

               Ing. Soňa Franková 

                   starostka obce 

 


